

**No. 37770. Multilateral**

CONVENTION ON ACCESS TO INFORMATION, PUBLIC PARTICIPATION IN DECISION-MAKING AND ACCESS TO JUSTICE IN ENVIRONMENTAL MATTERS. AARHUS, DENMARK, 25 JUNE 1998 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2161, I-37770.*]

ACCESSION\*

**Guinea-Bissau**

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 4 April 2023*

*Date of effect: 3 July 2023*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 4 April 2023*

\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

**N° 37770. Multilatéral**

CONVENTION SUR L'ACCÈS À L'INFORMATION, LA PARTICIPATION DU PUBLIC AU PROCESSUS DÉCISIONNEL ET L'ACCÈS À LA JUSTICE EN MATIÈRE D'ENVIRONNEMENT. AARHUS (DANEMARK), 25 JUIN 1998 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2161, I-37770.*]

ADHÉSION\*

**Guinée-Bissau**

*Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 4 avril 2023*

*Date de prise d'effet : 3 juillet 2023*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 4 avril 2023*

\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.